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Protokół Nr XXXV /2009 

z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 
w dniu 26 czerwca 2009 r. w siedzibie Domu Kultury w Strykowie 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg załączonej listy obecności, 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg załączonej listy obecności, 
sołtysi wg załączonej listy obecności, 
osoby zaproszone wg listy obecności. 
 
 Ad. 1. Otwarcie obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 Otwarcia sesji o godz. 9.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
 
Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 
RM w Strykowie Grzegorzowi Kozłowskiemu.  
  
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad XXXV sesji proponowany przez przewodniczącego RM: 
 
1. Otwarcie obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie  
     prawomocności obrad.  
2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 
    Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się  
    w dniu 29 maja 2009 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego  
    Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady  
    Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta –Gminy  
    Stryków. 
8. Informacja dotycząca realizacji Ogólnopolskiej Kampanii pod hasłem ,, Sprawdź , czy  
    twoje picie jest bezpieczne ” ( prelekcja).  
 9. Informacja zarządców dróg dot. realizacji inwestycji drogowych na terenie Gminy  
     Stryków w roku 2009. 
10. Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Strykowie dotycząca bezpieczeństwa  
      na terenie Gminy Stryków. 
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11.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Stryków ; 
b)  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia statutów jednostek pomocniczych na 
     terenie Gminy Stryków; 
c)  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka 
     Pomocy Społecznej w Strykowie; 
d) zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia tytułów ,,Honorowy Obywatel Gminy  
     Stryków ”, ,, Zasłużony dla Ziemi Strykowskiej ” oraz ustalania zasad ich  
     przyznawania; 
e) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2009; 
f) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczek długoterminowych i kredytów  
    długoterminowych; 
g) zmieniającej uchwałę w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy  
    Stryków na rok 2009 oraz zmiany Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata  
    2009-2011 oraz uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Starostwa  
    Powiatowego w Zgierzu; 
h) zasad opracowywania i uchwalania budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 2010; 
i)  wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku; 
 
12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski i sprawy różne. 
14. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
15. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący RM  zaproponował poszerzenie porządku obrad o pkt ,, Przyjęcie planów 
pracy stałych Komisji Rady  na II półrocze 2009 r. ” i  zapytał czy są inne uwagi i propozycje 
do przedstawionego porządku obrad XXXV sesji. 
Innych uwag i propozycji nie zgłoszono. 
 Głosowanie wniosku przewodniczącego  o poszerzenie porządku obrad w pkt. 15 , 
jednocześnie dotychczasowy pkt 15 staje się pkt 16 porządku obrad :  
              10 głosów za  
                    0 głosów przeciwnych  
         0 głosów wstrzymujących się  
 
Porządek obrad XXXV sesji po zmianach: 
1. Otwarcie obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie  
     prawomocności obrad.  
2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 
    Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się  
    w dniu 29 maja 2009 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego  
    Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady  
    Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta –Gminy  
    Stryków. 
8. Informacja dotycząca realizacji Ogólnopolskiej Kampanii pod hasłem ,, Sprawdź , czy  
    twoje picie jest bezpieczne ” ( prelekcja).  
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 9. Informacja zarządców dróg dot. realizacji inwestycji drogowych na terenie Gminy  
     Stryków w roku 2009. 
10. Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Strykowie dotycząca bezpieczeństwa  
      na terenie Gminy Stryków. 
11.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Stryków ; 
b)  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia statutów jednostek pomocniczych na 
     terenie Gminy Stryków; 
c)  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka 
     Pomocy Społecznej w Strykowie; 
d) zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia tytułów ,,Honorowy Obywatel Gminy  
     Stryków ”, ,, Zasłużony dla Ziemi Strykowskiej ” oraz ustalania zasad ich  
     przyznawania; 
e) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2009; 
f) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczek długoterminowych i kredytów  
    długoterminowych; 
g) zmieniającej uchwałę w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy  
    Stryków na rok 2009 oraz zmiany Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata  
    2009-2011 oraz uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Starostwa  
    Powiatowego w Zgierzu; 
h) zasad opracowywania i uchwalania budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 2010; 
i)  wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku; 
12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski i sprawy różne. 
14. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
15. Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady  na II półrocze 2009 r. 
16. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 10 głosów za bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się. 
 
 Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  
 
Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków  
na XXXV sesji R M w Strykowie. 
Do Komisji uchwał i Wniosków zgłosili się następujący radni: 
Radny Czesław Polit  
Radny Józef Migdałek   
Radny Witold Śliwkiewicz 
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie 
        13 głosów za  
         0 głosów przeciwnych  
              0 głosów wstrzymujących się  
 
 Ad. 5. Zatwierdzenie protokółu z XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 
która odbyła się w dniu 29 maja 2009 r.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 
do protokołu. 
Uwag i wniosków do protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie podczas obrad 
XXXV  sesji w dniu 26 czerwca 2009 r. nie wniesiono. 
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Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  
                     14   głosów za  
            0  głosów przeciwnych  
            0  głosów wstrzymujących się  
 
 Ad. 6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między sesjami 
brał udział w pracach Komisji RM, w pracach w biurze Rady oraz zajmował się 
przygotowywaniem materiałów na sesję Rady Miejskiej. Następnie odczytał pismo, które 
wpłynęło do biura Rady Miejskiej w Strykowie w dniu 18 czerwca br. od wnioskodawczyni 
Pani Eugenii Matusiak zamieszkałej w Strykowie, a reprezentowanej przez radcę prawnego 
pana Janusza Kaczmarka, wzywające do usunięcia wg wnioskodawcy naruszenia prawa 
dokonanego postanowieniem § 4 uchwały Nr XXX/229/2009 Rady Miejskiej w Strykowie z 
dnia 30 stycznia 2009 roku w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bez przetargowej 
samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy Stryków. Przewodniczący 
Rady poinformował, że pismo zostało przekazane do Burmistrza Miasta-Gminy Stryków z 
prośbą o ustosunkowanie się do treści .   
 
Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie informacji Przewodniczących 
stałych Komisji Rady Miejskiej.  
 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 
radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja spotkała się raz, na posiedzeniu 
omawiane były i opiniowane uchwały na dzisiejszą sesję.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Grzegorz Kuna poinformował, że odbyło 
się jedno posiedzenie Komisji Rewizyjnej, na którym odbyła się analiza realizacji uchwał 
Rady Miejskiej w Strykowie przyjętych w okresie VI-XII/ 2008 oraz został ustalony plan 
pracy Komisji na II półrocze 2009 roku. 
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 
radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbył jedno posiedzenie, na którym zajęła 
się tematem energii odnawialnej, projektem planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Stryków oraz ustaliła plan pracy Komisji na II półrocze 2009 roku. 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 
Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 
o jednym posiedzeniu Komisji, na którym Komisja omówiła wypoczynek letni dzieci i 
młodzieży z terenu naszej gminy, opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesje Rady 
Miejskiej.  
 
Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 
radny Andrzej Pożarlik - na jednym posiedzeniu Komisja omówiła stan realizacji inwestycji 
drogowych – na Osiedlu Wolność Komisja zauważyła zbyt wolne tempo prac, ale pracownik 
Urzędu uspokoił członków Komisji informując, iż prace odbywają się zgodnie z 
harmonogramem. Inwestycje: modernizacja drogi w Dobieszkowie, na Osiedlu w Tymiance i 
modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych we wsi Wola Błędowa obywają się bez 
zakłóceń, Komisja uwag nie miała. Komisja otrzymała także pismo w sprawie wydania 
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koncesji na taksówkę, zostało ono cofnięte do uzupełnienia o opinię z Federacji Taksówkarzy 
oraz Konsumentów.  
 
 Ad. 7. Sprawozdanie z działalności w okresie miedzy sesjami Burmistrza Miasta- 
                      Gminy Stryków. 
Burmistrz Miasta-Gminy Stryków Andrzej Jankowski poinformował, że najważniejsze 
sprawy w tym okresie to: 

• inwestycje roku następnego – Burmistrz powiedział, że w związku z niejasną 
interpretacją zapisów dot. budowy dróg trzeba przystąpić do realizacji pewnych 
elementów tych inwestycji, które będą zaproponowane do realizacji w roku 2010, jako 
inwestycje roku następnego, są przygotowywane pewne materiały do zaakceptowania 
przez radnych Rady Miejskiej na sesji w miesiącu lipcu, aby zaplanowane inwestycje 
mogły być realizowane następnym roku budżetowym, 

• Burmistrz poinformował, że wpłynęło pismo z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 
i Autostrad w Łodzi z informacja na temat budowy odcinków autostrad w ciągu 
najbliższych 8 miesięcy na terenie Gminy Stryków,   

• wystąpienie z propozycją do Starostwa Powiatowego Zgierzu realizacji wspólnej drogi 
z programu narodowego budowy dróg, chodzi o modernizację drogi powiatowej 
Stryków-Sierżnia do granicy Gminy Stryków, ponieważ Starostwo Powiatowe w 
Brzezinach i Gmina Brzeziny nie są zainteresowane w/w projektem, propozycja 
mówi, że Starostwo w Zgierzu dofinansuje nasze zadanie - II etap budowy dróg na 
Osiedlu Wolność w kwocie 250 tys. złotych, 

• realizacja zadań bieżących - przedszkola, dróg -  zadania zostaną zakończone zgodnie 
z harmonogramem, Osiedle Wolność może być szybciej zakończone, jeżeli aura na to 
pozwoli.  

 
 Ad. 8.  Informacja dotycząca realizacji Ogólnopolskiej Kampanii pod hasłem 
          ,,Sprawdź, czy twoje picie jest bezpieczne ” (prelekcja).  
 
 Na wstępnie głos zabrał radny Józef Migdałek Przewodniczący Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, który poinformował, że Gmina Stryków 
przystąpiła do Ogólnopolskiej Kampanii pod hasłem ,,Sprawdź, czy twoje picie jest 
bezpieczne”, adresowana jest ona do samorządowców, do wszystkich, którzy mają do 
czynienia z lokalną społecznością, patronuje jej Senat RP, Międzynarodowe Biuro Zdrowia, 
kampania rozpoczęła się w miesiącu kwietniu i potrwa do końca bieżącego roku. Radny Józef 
Migdałek mówił, że dzisiejsze spotkanie odbywa się z udziałem sołtysów, przedstawicieli 
służby zdrowia, opieki społecznej oraz komisariatu policji, prelekcje poprowadzi pani 
Małgorzata Rożniata Kierownik Poradni Uzależnień ZOZ –u w Głownie.  
 
Odbyła się prelekcja pod hasłem ,,Sprawdź, czy twoje picie jest bezpieczne”, którą 
poprowadziła pani Małgorzata Rożniata.  
 
Podsumowując temat  radny Józef Migdałek Przewodniczący Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych powiedział, że jest to temat, który będzie długo 
na naszych ustach, wpływa na to, że zastanowimy się nad sobą, nad naszym życiem, poprosił 
o zapoznanie się z zaprezentowanymi materiałami ( ulotki), zadeklarował również w razie 
potrzeby organizację spotkań z członkami GKRPA w Strykowie .   
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Ad. 9. Informacja zarządców dróg dot. realizacji inwestycji drogowych na terenie      
           Gminy Stryków w roku 2009. 
 
 Przewodniczący przywitał zaproszonych do udziału w tym punkcie sesji  gości , a 
następnie odczytał pismo Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddziału  w 
Łodzi  informujące o przebiegu realizacji inwestycji drogowych na terenie gminy Stryków   
zamierzonych na rok 2009. 
 Na zaproszenie przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie na posiedzenie rady 
przybył Pan Marek Wójcik – przedstawiciel Zarządu Dróg Wojewódzkich Rejonu Dróg w 
Piotrkowie obsługujący odcinek pomiędzy Strykowem a Brzezinami.. 
Pan Marek Wójcik poinformował , że w roku bieżącym  rozpocznie się remont drogi Nr 708 
od drogi krajowej ze Strykowa do węzła autostradowego Stryków o długości 1, 3 km, na 
którym zostanie położony nowy dywanik asfaltowy. W tym roku Zarząd Województwa 
Łódzkiego wystąpił o pozwolenie na budowę odcinka Niesułków – Brzeziny.  
Pomiędzy Województwem Łódzkim ,  a Gminą Stryków zostało zawarte porozumienie , z 
którego wynika , że odcinek drogi wojewódzkiej Nr 708 zarządzany przez rejon Łowicz 
będzie wykonywany w latach 2010-2012 , do końca bieżącego roku mają zostać załatwione 
wszystkie formalności łącznie z pozwoleniem na budowę . 
W dyskusji  głos zabrali i powiedzieli: 
Pan Bogdan Walczak : 

• Czy odpowiedź , która otrzymałem w sprawie ulicy Brzezińskiej  jest aktualna lipiec – 
sierpień ?  

Pan Marek Wójcik : 
Koniec sierpnia , początek września zostanie wyłoniony wykonawca . 
Radny Karol Lenart : 

• Czy droga doczeka  trzech lat , dywanik długo nie poleży .Kiedy będą wycinane 
drzewa przy drodze ? 

Pan Marek Wójcik  odpowiedział , że drzewa będą wycinane w trakcie przebudowy drogi 
Nr 708. 
Radny Witold Śliwkiewicz : 
Pytał jak to się stało , że na działce krajowej i kolejowej przy budowie drogi ul. Kolejowej w 
Bratoszewicach nie został położony asfalt? Byli zaproszeni wszyscy zarządcy dróg , dlaczego 
nie ma nikogo z powiatu ? 
Radny Andrzej Pożarlik : 
Skoro będzie remont drogi  tylko do wiaduktu, to dlaczego droga  jest robiona w taki sposób , 
a nie tak aby była zgodna z jakimiś parametrami ? 
Pan Marek Wójcik : 
Będzie robiona jeszcze obwodnica miasta Strykowa . 
Radny Czesław Polit  pytał o budowę obwodnicy Ozorków – Stryków . 
Pan Marek Wójcik przedstawił harmonogram  tego zadania z uwzględnieniem etapowania 
prac na poszczególnych odcinkach .  
Burmistrz Andrzej Jankowski  wyjaśnił  , że odcinek Stryków – Ozorków podzielony 
będzie na dwa etapy natomiast zarządca drogi chce realizować to zadanie w jednym czasie 
czyli dwóch wykonawców będzie wykonywało dwa odcinki . W tym samym czasie powstanie 
odcinek Stryków –Ozorków .Obwodnica jest ostatnim elementem całego projektu zgodnie z 
wcześniej przyjętym założeniem dla tego zadania .  
Radny Andrzej Pożarlik : 
Czy będzie włączenie  obwodnicy do ,,14 ” ? 
Burmistrz Andrzej Jankowski  wyjaśnił   , że ,,idąc” od ul. Kolejowej będzie skrzyżowanie 
z ruchem okrężnym – poziome , następnie będą włączenia wszystkich istniejących dróg z 
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kluczowym dla nas , który obsłuży tereny inwestycyjne – ul. Zakładową celem 
skomunikowania wszystkich terenów za Lekiem , następnie skrzyżowanie poziome z drogą 
Nr 14 .Wzdłuż autostrady wszystkie działki po przecięciu tego terenu będą skomunikowane 
poprzez utwardzenie drogi dojazdowej do pól rolnych – z tego względu pas wykupu pod 
obwodnicę będzie szerszy .  
 
 Ad. 10. Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Strykowie dotycząca  
             bezpieczeństwa na terenie Gminy Stryków. 
 
Pan Bogusław Starczewski  Komendant Komisariatu Policji w Strykowie  przedstawił  
informację dotyczą bezpieczeństwa na terenie gminy Stryków w okresie styczeń – maj  
2009 r. Informacja zawierała m.in.  : 

• dane o ogólnej ilości popełnionych przestępstw w tym przestępstw wykrytych , 
• ilości osób postawionych w stan oskarżenia , 
• statystykę  zdarzeń  kryminalnych i postawionych zarzutach wobec osób , które je 

popełniły , 
• statystykę wypadków  drogowych i kolizji , 
• analizę porównawczą  tych zdarzeń do analogicznego okresu roku 2008, 
• udział policji w zabezpieczeniu  imprez masowych odbywających się na terenie naszej 

gminy  
• aktualną sytuacje kadrowa w Komisariacie Policji w Strykowie .  

W dyskusji radni i przedstawiciele zarządów osiedli  zwracali się z prośbami i   pytaniami 
dotyczącymi następujących spraw : 

• przestępstw popełnianych przez nieletnich , 
• czy w Komisariacie odczuwalny jest kryzys gospodarczy  np. czy wprowadzone 

zostały limity na paliwo , limity na wyjazdy w teren? 
• zwrócenie szczególnej uwagi na sklep między blokami w Strykowie , gdzie od 5 rano 

odbywa się sprzedaż piwa , spożywający załatwiają swoje potrzeby fizjologiczne pod 
murem lub  na klatkach schodowych w bloku , a ich głośne  rozmowy zakłócają ciszę 
nocną mieszkańców , 

• wzmożenie kontroli na drogach – m.in. w Bratoszewicach celem wyeliminowania 
jeżdżących niedozwoloną prędkością motocyklami , także quadami , którzy zagrażają 
bezpieczeństwu mieszkańców, 

• przeprowadzania częstszych kontroli  drogowych pojazdów przewożących kruszywo z 
bocznicy kolejowej. 

Komendant Komisariatu Policji w Strykowie  prosił o zgłaszanie wszystkich zauważonych 
nieprawidłowości m.in. dotyczących zakłócania porządku i apelował jednocześnie do 
mieszkańców gminy Stryków  poprzez samorządowców  o pomoc w ustalaniu sprawców 
zakłócania porządku i popełniania wykroczeń oraz o wyzbycie się anonimowości tzn. szersze 
działanie niż wykonanie telefonu przy zgłoszeniach , co pozwoli na sprawniejsze działanie 
policji oraz ustalanie winnych wykroczeń. 
 
 Ad. 11.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Stryków; 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM. 
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Dyskusja: 
Radny Wojciech Cichosz : 
Zwrócił się z prośbą do przewodniczącego merytorycznej komisji Rady , która opiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały o  wytłumaczenie zawartej treści . 
Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków  dokładnie omówiła  w/w projekt uchwały 
zawierający wprowadzane zmiany w Statucie Gminy Stryków. 
Po wyjaśnieniach Sekretarza innych wniosków i uwag nie zgłoszono. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 12 głosów za 
                                       1 głos  przeciwny 
                               0 głosów wstrzymujących się  

 
b)  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia statutów jednostek pomocniczych na 
     terenie Gminy Stryków; 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
c)  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka 
     Pomocy Społecznej w Strykowie; 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
d) zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia tytułów ,,Honorowy Obywatel Gminy  
     Stryków ”, ,, Zasłużony dla Ziemi Strykowskiej ” oraz ustalania zasad ich  
     przyznawania; 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM. 
Dyskusja: 
Radny Karol Lenart poprosił o wyjaśnienie , co się wykreśla w uchwale. 
Odpowiedzi zgodnej z zapisem w projekcie uchwały udzieliła Sekretarz M-G Stryków Pani 
Anna Sasin , wyjaśniając , że podjęta uchwała  posiada właściwy załącznik graficzny 
określający wygląd medalu , natomiast zapis o jego wymiarach  4 x 5 cm jako średnica 
medalu błędnie został zamieszczony w samej treści Regulaminu i nie jest adekwatny do 
załącznika graficznego do pierwotnej uchwały .  
Radny Wojciech Cichosz  proponował pozostawienie poprzedniego zapisu, który jest opisem 
pewnego symbolu jakim jest medal. 
Sekretarz M-G Stryków Pani Anna Sasin  wyjaśniła , że opis jak powinien wyglądać medal 
stanowi załącznik do wcześniejszej uchwały. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
e) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2009; 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM. 
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Dyskusji nad proponowaną uchwałą nie było . 
   Głosowanie nad projektem uchwały: 12 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                               1 głos wstrzymujący się  

 
f) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczek długoterminowych i kredytów  
    długoterminowych; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM. 
Dyskusji nad proponowaną uchwałą nie było.   

   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  

 
g) zmieniającej uchwałę w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy  
    Stryków na rok 2009 oraz zmiany Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata  
    2009-2011 oraz uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Starostwa  
    Powiatowego w Zgierzu; 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM. 
Dyskusji nad proponowaną uchwałą nie było.   

   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  

 
h) zasad opracowywania i uchwalania budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 2010; 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM. 
Dyskusji nad proponowaną uchwałą nie było.   

   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  

 
i)  wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku; 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM. 
Dyskusji nad proponowaną uchwałą nie było.   

   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  

 
 Ad. 12. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny Włodzimierz Grochocki : 
Składał interpelację  do Burmistrza M-G Stryków  w następującej sprawie : 

• w związku z dużym natężeniem ruchu jaki znów występuje  na drodze krajowej Nr 14 
, czy mógłby pan zwrócić się o przywrócenie kontroli Inspekcji Transportu 
Drogowego  ? 
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Radny Wojciech Cichosz : 
Składał interpelację  do Burmistrza M-G Stryków  w następującej sprawie : 

• budynek , w którym znajduje się punkt lekarski w Koźlu z zewnątrz wygląda ładnie 
natomiast gorzej jest z pomieszczeniami w środku budynku tam gdzie są gabinety i 
sanitariaty . Czy przewiduje pan środki na remont pomieszczeń wewnątrz? Dobrze 
byłoby , aby ktoś tam przyjechał i zobaczył jakie są warunki ? 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski odpowiedział , że budynek , o którym 
mowa jest w zarządzie  ZGKiM w Strykowie. Zrobimy analizę kosztów i zobaczymy ile 
środków należy przeznaczyć na ten cel. 
 
 Ad. 13. Wolne wnioski i sprawy różne. 
 
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód poinformował, że złożył 
na piśmie kilka pytań, na które nie otrzymał odpowiedzi, a następnie je odczytał:  

• „Którą opinię komisji mam uznać za wiarygodną w sprawie zabezpieczenia szkół 
przed wejściem na teren w sposób niekontrolowany, czy opinię Komisji Kultury czy 
Ładu?  

• Czy będzie oznakowanie dojazdu do autostrady na terenie Strykowa, jeżeli tak, to, 
kiedy, jest zachwiana organizacja ruchu w Strykowie, np. wyjeżdżając z ul. 
Brzezińskiej,  

• Oznakowanie miejscowości i numeracja Smolic na terenie Strykowa, 
• Proszę o pisemną informację na temat użytkowania Orlika w okresie wakacji – 

wniosek przyjęty do realizacji na sesji majowej, 
• Na ulicy Warszawskiej przy posesji 15 i 30 powstało zadolenie, które powoduje 

wstrząsy i zagrożenie ruchu. Na zgłoszenie w miesiącu marzec 2009 brak realizacji 
zarządcy.” 

• Pytanie nie złożone na piśmie-, który bank obsługuje Gminę Stryków, chodzi o 
kwestie finansowe.  

 
Burmistrz Miasta-Gminy Stryków Andrzej Jankowski odpowiedział, że w drodze 
przetargu wybrany został Bank Spółdzielczy Stryków na okres od VIII/ 2005 do końca 
VIII/2010.  
 
Radny Andrzej Pożarlik złożył wniosek dot. budżetu roku następnego w sprawie 
wystąpienia Gminy z wnioskiem do Zarządu GDDKiA z wnioskiem o ustawienie ekranów 
dźwiękoszczelnych na moście rzeki Moszczenicy od strony Cesarki.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz odczytał odpowiedzi na swoje wystąpienia do PKP Polskie Linie 
Kolejowe S.A. w Łodzi oraz do GDDKiA w Łodzi w sprawie modernizacji drogi powiatowej 
ul. Kolejowa w Bratoszewicach (w załączeniu do protokołu). Po odczytaniu pism radny 
mówił, że Zarząd Powiatu Zgierskiego nie wywiązał się z obietnic, próbują wmówić, że to 
radny Śliwkiewicz zawinił. Radny Witold Śliwkiewicz złożył wniosek o wystąpienie do 
Zarządu Powiatu Zgierskiego o dokończenie budowy ul. Kolejowej w Bratoszewicach, 
traktować to, jako II etap. Mówił także o powołaniu wspólnej komisji rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Strykowie i Rady Powiatu Zgierskiego, aby skontrolować wykonanie tej 
inwestycji, bo pieniądze poszły na marne, asfalt jest popękany, załamuje się, zjazd z ul. 
Kolejowej grozi wypadkiem, pieniądze wyrzucono w błoto.  
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Radny Wojciech Cichosz złożył wniosek o ustawienie lustra drogowego na skrzyżowaniu 
Bronin-Zagłoba w kierunku Gozdowa, aby podnieść bezpieczeństwo na tej drodze.  
 
Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że zaproponowany wniosek przez radnego 
Wojciecha Cichosza jest w trakcie realizacji, wniosek taki przyjęła wcześniej Komisja Ładu, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych  RM w Strykowie.  
 
Radny Karol Lenart zgłosił wniosek dot. wystąpienia do Starostwa Powiatowego Zgierzu o 
rozwiązanie wjazdu z ul. Wczasowej na ul. Targową w Strykowie, chodzi o montaż lustra 
drogowego.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki zgłosił następujący wniosek: 
sprawdzić jak na terenie naszej Gminy przestrzegana jest ustawa o zachowaniu w trzeźwości i 
związana z tym uchwała Rady Miejskiej, która mówi o zasadach sprzedaży alkoholu i o 
odległościach sprzedaży alkoholu od obiektów kultury, oświaty, sakralnych i wydanie decyzji 
eliminujących naruszenie prawa w tej dziedzinie.  
 
Więcej wniosków nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący rady Paweł Kasica ogłosił 5 min. przerwy w obradach.  
Na sali brak radnych : Grzegorza Kozłowskiego , Jarosława Filipińskiego , Anny Ślęzak. 
 
 Ad. 14. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXXV sesji Rady 
Miejskiej w Strykowie radny Czesław Polit przedstawił wnioski przyjęte do protokołu:  
 

1. Wystąpić do zarządcy drogi powiatowej o ustawienie lustra na skrzyżowaniu ul. 
Targowa z Wczasową ( wnioskodawca radny Karol Lenart). 

          Głosowanie nad wnioskiem: 12 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                0 głosów wstrzymujących się  

 
2. Sprawdzić lokalizację punktów sprzedaży napojów alkoholowych w mieście i 

gminie Stryków w sprawie zgodności z ustawą oraz uchwałą Rady Miejskiej i 
wydać decyzje eliminujące naruszenie prawa w tej dziedzinie( wnioskodawca 
radny Włodzimierz Grochocki – wniosek uzupełniony przez Komisję U i W na 
prośbę wnioskodawcy ) . 

Radny Mirosław Kucharski pytał , czy coś zmieniło się w prawie ,jeżeli tak , to czy 
wnioski na sprzedaż alkoholu wydawane są zgodnie z prawem?  

                    Głosowanie nad wnioskiem: 11 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                1 głos wstrzymujący się  

Radny Włodzimierz Grochocki uzasadnił swój wniosek : 
Komisja uchwał zrobiła taki skrót myślowy przy zapisie tego wniosku , chodziło mi 
także o zasady sprzedaży , czy przestrzegane są zasady sprzedaży alkoholu a także 
usytuowania , ponieważ według mnie niektóre punkty sprzedaży naruszają te przepisy. 
Punkt sprzedaży może być wydany zgodnie z przepisami , ale w międzyczasie może się 
coś zmienić odnośnie lokalizacji innych obiektów w pobliżu tego punktu i to  
jednocześnie narusza ustawę . 
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Radny Karol Lenart stwierdził , że jak jest wniosek o kontrolę , to jest. Są służby 
kontrolne i mogą to realizować. 

                 Głosowanie nad wnioskiem:   11   głosów za 
                                        0  głosów   przeciwnych 
                                1  głos  wstrzymujący  się  

 
3. Wystąpić do Powiatu o dokończenie inwestycji ul. Kolejowa w Bratoszewicach . 

    Głosowanie nad wnioskiem:     9   głosów za 
                                        1  głos   przeciwny 
                                2  głosy   wstrzymujące  się  

Po głosowaniu: 
Burmistrz oświadczył , że powyższy wniosek przyjmuje , pod warunkiem , że Rada wyrazi 
zgodę na jego przeredagowanie. 
Radny Witold  Śliwkiewicz stwierdził , że można nie przyjmować tego wniosku, mieszkańcy 
wystąpią gdzie indziej. Radny podkreślił , że domagał się położenia asfaltu i jednocześnie 
odwodnienia działki. 

   Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 12 głosów za 
                                           0 głosów przeciw 
                                   0 głosów  wstrzymujących  się  

 
 
 Ad. 15. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na II 
półrocze 2009 roku . 

   Głosowanie nad przyjęciem planów pracy stałych Komisji Rady 
Miejskiej w Strykowie na II półrocze 2009 r. : 
             12 głosów za 
                                           0 głosów przeciw 
                                   0 głosów  wstrzymujących  się  

 
 Ad. 16. Zamknięcie obrad. 
 
 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Strykowie 
prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał zamknięcia sesji o godz. 13.10. 
 
Protokołowała: 
Z. Kubiak  
E. Tomczak  
   
        Przewodniczący  
       Rady Miejskiej w Strykowie  
 
        Paweł Kasica 
 
 
 

 


